
Raadadviescommissie Ruimte
(17551\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 22 januari 2015
Tijd : 20.55 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer C.F. van Wendel de Joode (commissievoorzitter), de heer J.G. van Maanen
(raadslid SGP), de heer ing. C.J. Blom (burgercommissielid SGP), de heer W.
Kurpershoek (raadslid VN), de heer S.T. van Doesburg (burgercommissielid VN),
mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de
heer A.H. van Wijk (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burgercommissielid
VVD), de heer D.J.W. Verboom (burgercommissielid CDA), mevrouw H.B. Challik
(raadslid PvdA), de heer C. Pijls (burgercommissielid PvdA), de heer K.G.
Steenbergen (raadsgriffier) en de heer T. Kool (wethouder).

Afwezig : de heer A.C. Hakkert (raadslid CDA).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Er is 
een bericht van verhindering ontvangen van de heer Hakkert (CDA).

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de raadadviescommissie Ruimte van 4 december 2014,
inclusief de Lijst van toezeggingen m.b.t. de raadadviescommissie Ruimte

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Ruimte als 
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6. Stukken ter advisering

6.1 Voorstel tot vaststelling van de geactualiseerde Beleidsvisie Externe Veiligheid 
gemeente Neerijnen 2014-2018 (2015-01-00390)

• voorafgaand aan de beraadslagingen verzorgt de ODR hierop een toelichting
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Raadsbesluit:

a) vaststelling van de geactualiseerde Beleidsvisie Externe Veiligheid gemeente 
Neerijnen 2014-2018

De heren De Hoop en Tomassen verzorgen de inleidende presentatie op het 
onderwerp en gedurende de presentatie worden veel verhelderende vragen gesteld.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Voorstel tot vaststelling van de Nota Cultuurhistorisch Beleid gemeente Neerijnen 
2014 (2015-01-16150)

Raadsbesluit:
a) vaststelling van de Nota Cultuurhistorisch Beleid Neerijnen 2014
b) op basis van de onder a. genoemde nota invulling geven aan het gestelde in 

het Bro met betrekking tot cultuurhistorie
c) in 2017 het cultuurhistorisch beleid te actualiseren en samenvoegen tot een 

integraal beleid voor boven- en ondergrondse cultuurhistorie

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.3 Voorstel tot vaststelling van de Wegsleepverordening gemeente Neerijnen 2015 en 
intrekking van de Wegsleepverordening gemeente Neerijnen 2003 (2015-01-18031)

Raadsbesluit:
a) intrekking van de Wegsleepverordening gemeente Neerijnen (2003)
b) vaststelling van de Wegsleepverordening gemeente Neerijnen 2015

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.4 Voorstel tot het houden van een pilot (geheel of gedeeltelijk) Welstandsvrij bouwen in 
het nieuwe uitbreidingsplan Haaften-Noord (2015-01-17347)

Raadsbesluit:
a) bij het nieuwe uitbreidingsplan Haaften-Noord de mogelijkheid om dit 

uitbreidingsgebied, als een pilot, geheel of gedeeltelijk “welstandsvrij” te 
maken als optie meenemen en bij de uiteindelijke keuze de eigenaren van de 
bouwgrond betrekken

b) vooralsnog in één uitbreidingsplan de proef met welstandsvrij uitvoeren en 
nadat de gevolgen duidelijk zijn bezien of dit ook bij andere gebieden 
toegepast kan worden

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

2



Raadadviescommissie Ruimte
Wethouder Kool doet een oproep aan de raadsleden om in ieder geval per fractie 
vertegenwoordigd te zijn op de Regionale informatieavond “basismobiliteit” van 
woensdag a.s. te Culemborg. Dit heeft gevolgen voor het vervoer Wmo, 
leerlingenvervoer en regiotaxi.

8. Rondvraag

Toezegging

Toezegging

De heer Nijhoff geeft een opsomming van de momenten waarop communicatie is 
gezocht over Steenweg 72 Waardenburg en spreekt hierbij zijn ongenoegen uit over 
het feit dat er geen volledige inzage is gegeven in de gevraagde informatie. 
Wethouder Kool geeft aan dat het onverstandig is om, gedurende de termijn dat deze 
zaak onder de rechter is hier openbaar over te spreken. Als informatie wordt 
opgevraagd, neemt hij aan dat ook die informatie desnoods vertrouwelijk aan de 
raadsleden ter inzage wordt gegeven. Dus als dat in dit geval niet is gebeurd, verzoekt 
hij even contact te leggen met de organisatie, om alsnog de gevraagde informatie te 
kunnen komen inzien.

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt wat het college heeft gedaan met de ingekomen 
brief over de 3 slecht onderhouden graspaden op de begraafplaats Hellouw.
Wethouder Kool geeft aan dat de organisatie momenteel aan het onderzoeken is 
waarom daar nog 3 graspaden zijn en of dat op meerdere begraafplaatsen het geval is. 
Zodra hierover meer bekend is zal hij de uitslag ervan melden aan de raad- en 
commissieleden.

De heer Van Doesburg geeft aan gelezen te hebben dat er optimisme heerst bij de 
initiatiefnemers van de biovergistingsinstallatie Haaften dat eind 2015 alles rond is. 
Waar komt dat optimisme ineens vandaan?
Wethouder Kool zegt dat niet te weten, dus verwijst hij door naar de initiatiefnemers.

De heer Van Doesburg vraagt of de inhoud van de ingekomen brief vanuit het 
Ministerie over de mobiele bereikbaarheid ook nog via een persbericht 
gecommuniceerd gaat worden met onze burgers.
Wethouder Kool antwoordt dat uw raad- en commissieleden de brief en het daarop 
gegeven antwoordt vanuit het college is verstrekt, het is op de website geplaatst en er 
is melding van gemaakt in een krantenartikel. Dus neemt hij aan dat er voldoende 
over is gecommuniceerd en zou niet weten hoe hij nog meer zou moeten informeren.

De heer Van Wijk vraagt of we de klankbordgroep Waalweelde-West niet eens 
kunnen uitnodigen voor een commissievergadering.
Wethouder Kool antwoordt dat hij de voorzitter van de klankbordgroep zal vragen of 
zij bereid is om een toelichting te komen geven in uw commissievergadering. Het 
definitieve voorstel tot vaststelling komt in juni in uw raad.

De heer Van Wijk geeft aan dat hij van een burger heeft vernomen, dat die een stukje 
grond van de gemeente wilde kopen, dat dit niet mogelijk was in verband met 
leidingen en dat vervolgens de buren wel de grond konden kopen. Maar er is nimmer 
onderzoek naar leidingen in die grond uitgevoerd, hoe kan dat?
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Toezegging

Wethouder Kool antwoordt dat het hier gaat om het beleid Snippergroen. Daarin 
wordt vaak bezien, dat als koop geen mogelijkheid is wellicht pacht van de grond nog 
een optie kan zijn. Wellicht is hier sprake van miscommunicatie en/of onduidelijke 
uitleg. Hij verzoekt de burgers contact te leggen met de betreffende beleidsambtenaar 
voor het maken van een afspraak en biedt aan daarbij zelf aanwezig te zijn.

De heer Van Wijk geeft aan dat er 5 januari uitgebreid is gestrooid tegen gladheid 
door de AVRI, terwijl de dooi inzette en dat er aansluitend aan de beide kerstdagen, 
tijdens die hevige sneeuwval en ijsvorming op de weg geen strooiauto te bekennen 
was in de dorpen.
Wethouder Kool antwoordt dat hij het boetekleed aantrekt. Het is een nadeel dat het 
vorig jaar niet gewinterd heeft en dat we het afgelopen jaar de werkzaamheden 
hebben uitbesteed aan de AVRI. De raad heeft het strooibeleid vastgesteld op A-
wegen (hoofdroutes) die getracht worden altijd sneeuw en ijsvrij te houden. De B-
wegen (geen hoofdroutes zijnde) worden voornamelijk gestrooid binnen 
kantoortijden (werktijden) en daarop volgend komen pas de C-wegen. De strooiroutes 
die zichtbaar zijn op de website zijn alleen de A-routes (ons foutje), waardoor de 
AVRI alleen de A-routes heeft gestrooid. Toch waren gelukkig de hulpdiensten hier 
redelijk op ingesteld en hebben geen problemen ondervonden. Kortom, duidelijk een 
vorm van miscommunicatie.
Wethouder Kool zegt toe ter verduidelijking de kaart van de strooigebieden nog eens 
te zullen toezenden aan de raad- en commissieleden.

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 23.05 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte
van 5 maart 2015

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen C.F. van Wendel de Joode
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